

Proceedings of the International Conference of the High-speed Railway
Engineering Design, Construction and Maintenance Technology

高速铁路

线路工程设计理论、施工及养护技术 国际学术会议论文集

主编 王平 李成辉

Edited by
Ping WANG & Chenghui LI



西南交通大学出版社
SOUTHWEST JIAOTONG UNIVERSITY PRESS
Chengdu • China

Proceedings of the International Conference of the High-speed Railway
Engineering Design, Construction and Maintenance Technology

高速铁路

线路工程设计理论、施工及养护技术 国际学术会议论文集

主编 王平 李成辉

Edited by
Ping WANG & Chenghui LI



西南交通大学出版社

SOUTHWEST JIAOTONG UNIVERSITY PRESS

Chengdu • China

1244711

图书在版编目 (C I P) 数据

高速铁路线路工程设计理论、施工及养护技术国际学术会议论文集 / 王平, 李成辉主编. —成都: 西南交通大学出版社, 2009.11

ISBN 978-7-5643-0496-6

I. ①高… II. ①王…②李… III. ①高速铁路—铁路线路—设计—国际学术会议—文集②高速铁路—铁路工程—工程施工—国际学术会议—文集③高速铁路—铁路养护—国际学术会议—文集 IV. ①U238-53

中国版本图书馆 CIP 数据核字 (2009) 第 207201 号

**高速铁路线路工程设计理论、施工及养护技术
国际学术会议论文集**

主编 王 平 李成辉

*

责任编辑 阳 晓 万 方

封面设计 本格设计

西南交通大学出版社出版发行

成都二环路北一段 111 号 邮政编码: 610031 发行部电话: 028-87600564

<http://press.swjtu.edu.cn>

成都蜀通印务有限责任公司印刷

*

成品尺寸: 210 mm×285 mm 印张: 21.125 插页: 8

字数: 693 千字

2009 年 11 月第 1 版 2009 年 11 月第 1 次印刷

ISBN 978-7-5643-0496-6

定价: 80.00 元

图书如有印装质量问题 本社负责退换
版权所有 盗版必究 举报电话: 028-87600562

前 言

西南交通大学的前身山海关铁路官学堂诞生于 1896 年。学校当时仅设有土木工程系，这是我国高校成立最早的土木工程系，西南交大也由此成为中国近代土木工程高等教育的一个重要发祥地。至 1949 年新中国成立前，土木工程系就已设置了铁道工程等专业。可以说，成长了一个多世纪的西南交通大学，见证了民族的独立、自强和国家的发展进步。西南交大校友们为中国科技、经济、教育事业的发展特别是为中国和谐铁路建设所作出的卓越贡献，已随着四通八达的万里铁道线而铭刻于神州大地，成为了世界交通运输伟大变革中一支十分重要的推动力量。

我国目前正处于高速铁路大发展的黄金时期，根据我国《中长期铁路网规划》，到 2020 年我国铁路将建成“四纵四横”快速客运通道及三个区域城际快速客运系统等 12 000 公里的高速铁路运输网。中国铁路的发展，特别是现在京沪高速铁路和大规模客运专线的建设，离不开铁道领域的专家学者在科技和理论等方面的鼎力支持。

我国客运专线高速度、高密度、长距离的运营特点必然要求铁路线路有结构连续、平顺、稳定、耐久和少维修的性能。随着我国近年来高速铁路、客运专线的大力发展，高速铁路轨道设计理论、施工及养护技术得到越来越多的关注。无砟轨道在国外的广泛应用及在国内的初步应用经验均表示出明显的优越性，取得了良好的技术、经济效益；大坡道、小半径曲线、竖曲线等因素要求高速铁路选线应有更合理可行的方案；列车的高速运营及轨道工程的高稳定性对路基工程提出了更高的要求，路基沉降控制问题更加突出。因此，高速铁路、客运专线的建设与铁道专业各方向科研水平的提高密切相关。

本次会议旨在为国内外从事铁路线路设计、施工及养护维修的专家、学者提供一个高水平的学术交流平台，加强海内外铁道工程领域专家、学者的学术交流，促进国内铁道学科的发展，更好地为我国高速铁路、客运专线的建设提供技术储备。会议主题主要包括轨道工程、线路工程及路基工程等。

本论文集中共收录全文 52 篇，摘要 34 篇（摘要的全文被收入西南交通大学学报中文版和英文版），所有文章均通过专家审核，会务组诚挚地感谢所有投稿作者的积极参与。同时，还要感谢本次会议的学术委员会成员、中国铁道学会、西南交通大学科技处、中铁二院、中铁二十三局、北京交通大学、中铁四院、中铁宝桥集团、中铁轨道集团、中铁二局等单位的支持。

最后，感谢西南交通大学土木工程学院道路与铁道工程系的全体教职工及会议组织委员会各位成员的辛勤工作。

大会执行主席
西南交通大学 教授、博士生导师
王 平

2009 年 11 月

Preface

Southwest Jiaotong University (SWJTU) was founded at Shanhaiguan in 1896, It is one of the oldest universities in China, majoring in civil engineering. Southwest Jiaotong University has thus become an important birthplace of china's modern higher education in civil engineering. Before the establishment of P.R of china in 1949, the railway engineering and other professions had been set up in the civil engineering department. It can be said that, after more than a century, Southwest Jiaotong University witnessed the national independence and the national development progress. Faithful to China, Southwest Jiaotong University has made outstanding contributions to science, technology, the economy, educational development, especially in the regards of railway construction and has become a very important driving force in the world of transportation

In China high-speed railway is currently in the golden age of great development. According to our country's " Medium and long-term Railway network Plan", by 2020, China railway will be built "four vertical and four horizontal" lines and three regional inter-city transportation channel. At that time a 12000 km high-speed railway transportation network will be formed. The development of china's railway, especially the construction of the Beijing-Shanghai high-speed railway and other passenger dedicated line, is inseparable from railway experts' full support in the areas of science theory and technology.

The high-speed, high density, long-distance operating characteristics of the Chinese passenger dedicated lines were required for a structured continuous, smooth, stable, durable and low maintenance performance of the railway lines. Along with the vigorous development of the passenger dedicated line , more and more attention has been paid to the railway track design theory, construction and maintenance technology. The wide use of ballastless track in foreign countries and the initial application experience in China indicated a clear superiority and has achieved good technical and economic efficiency .Big ramp, small radius curves, vertical curves and other factors required high-speed rail line selection should be proposed more reasonable and feasible. High-speed train operation and high stability of the track project put forward higher requirements to subgrade project, settlement control become more prominent. Therefore, the high-speed railway construction is closely related to the improvement of railway scientific research.

The 2009 conference intends to provide a high level platform of academic exchange for experts and scholars who are engaged in the design, construction and maintenance of the railway lines both domestic and overseas, enhancing exchange of engineering experts in the field of railway and promoting the development of the domestic railway disciplines that will be better for the construction of passenger dedicated lines. The theme of the meeting includes rail projects, the line works, subgrade works and so on.

The proceedings at the 2009 conference include full text 52, abstract 34 (The full text of which abstract is included in the Chinese and English version of Journal of Southwest Jiaotong University).All articles are reviewed by experts. Here, we express our deepest gratitude to those who worked for the composition, compilation and publication of the conference proceeding.

Professor Ping WANG
Executive Chairman, Organizing Committee
Southwest Jiaotong University
P.R.of China
2009.11

目 录

轨道工程

高速铁路无砟道岔轨道动刚度特性及影响因素分析	3
王 平 陈小平 赵卫华	
高速铁路桥上有砟与无砟轨道过渡段动力学分析	9
赵国堂 刘 钰 李成辉 韦有信	
高速铁路无砟轨道精调方法探讨	14
朱耀斌	
武广客运专线韶关至花都段无砟轨道系统设计	18
田春香 熊 维	
时速 250 公里客运专线有砟道岔轨道刚度合理取值研究	25
陈小平 王 平 陈 嵘 全顺喜	
CRTS II 型板式无砟轨道用预应力混凝土轨道板的制造技术	30
赵根田	
客货混运高速铁路轨道综合养护指数应用研究	37
李海锋 许玉德	
客运专线 18 号无砟高速道岔铺设技术	41
杨建明	
大坡道上无砟轨道纵向受力特性影响因素分析	46
郭利康 李培刚 杨荣山	
新型轨道板填充材料—树脂砂浆	53
吴春雷 刘 扬 徐锡江	
12 号高锰钢整铸辙叉及其改进型受力分析比较	57
曹 洋 王 平 陈小平	
竖向荷载作用下道床纵向阻力的试验研究	62
马红超 曾 真	
树脂支承板式轨道板下树脂支承材料布置方式探讨	66
曾 真 赵坪锐 马 凯	
50 kg/m 钢轨 12 号米轨—准轨三套线单开道岔动力仿真分析	72
赵卫华 王 平	
预留螺栓孔纵裂原因及改进措施——II 型预应力混凝土轨枕	76
马 超 李向国 张耕宁 卜建清	
单孔轨道板凸台周边填充层研究	80
马 凯 韦有信 杨荣山	
板式及双块式轨道的轮轨滚动噪声预测	84
贾梦雪 王 平 陈小平	
合成轨枕螺栓直径的研究	88
黄小华 刘学毅 谢小珊	

CRTS II 型板假缝开裂对轨道板受力的影响	93
傅晓剑 王 平 马 凯	
双凸台板式轨道力学分析	98
李 欣 赵坪锐 杨荣山	
简支梁桥上无砟轨道挠曲附加弯矩计算分析	102
李培刚 刘学毅 赵坪锐 杨荣山	
制动作用下连续梁桥上 CRTS II 板式无砟轨道纵向力变化规律分析	107
李 坤 陈小平 王 平	
树脂板式轨道地震动力响应分析	113
王伟华 李培刚 杨荣山 林红松	
简支梁桥上铺设 CRTS II 型板式无砟轨道纵向力影响因素分析	118
贾梦雪 陈小平 王 平	
桥上 II 型板式无砟轨道无缝道岔群制动力规律及影响因素分析	124
王 斌 陈小平 王 平	
无砟轨道垂向减振效果评价动力学分析	131
伍 曾 李培刚 刘学毅	
新建高速铁路轨道质量指数统计分析	138
蔡文锋	
高速车辆一无砟道岔—桥梁耦合动力分析	144
陈 嵘 王 平 全顺喜	
轨道结构随机振动特性及其与车速的关系研究	151
李 斌 刘学毅	
高速铁路桥上无砟道岔动力学设计优化	156
陈 嵘 王 平 全顺喜	
桥上无缝道岔纵向力计算理论与试验研究	163
杨荣山 刘学毅 王 平	
基于不规则多边形块体道砟离散单元法仿真	171
井国庆 邵 磊 李成辉	
客运专线无砟轨道设计动力学应用研究	178
蔡成标 徐 鹏	
客运专线无砟轨道不平顺小波分析	179
曾志平 金守华 余志武	
岔桥相对位置对列车—道岔—桥梁耦合振动的影响分析	180
全顺喜 王 平 陈 嵘	
高速铁路缓和曲线代数式方程的通用设计方法	181
李向国 李木松 朱亮亮	
不足位移对高速道岔动力特性的影响	182
蔡小培 李成辉 王 平 高 亮	
列车荷载下考虑道床裂纹的无砟轨道受力	183
林红松 李培刚 颜 华 刘学毅	
制动力作用下桥上岔区纵连无砟轨道受力与位移研究	184
任娟娟 刘学毅	
高速铁路桥上有砟轨道轨枕型式优化研究	185
高 亮 辛 涛 曲建军 侯博文	

高速铁路道岔设计关键技术及工程应用	186
王 平 陈 嵘 陈小平	
钢轨非对称廓型设计方法研究	187
肖杰灵 刘学毅	
路基上后张预应力纵连板式无砟轨道结构及力学特性分析	188
杨荣山 刘学毅 周立新 颜 华	
The Elastic Modulus Limits of Support Layer in Bi-block Ballastless Track Based on Train Load Effect	189
Pingrui ZHAO, Likang GUO, Yuan' ai ZHANG, Xueyi LIU	
Testing and Approval Procedures of New Slab Track Systems in Europe	189
Dipl. -Ing. Liu Jia/Dr. -Ing. Bernhard Lechner	
The Application of On-line Rail Milling in Rail Maintenance of High-speed Railway	190
Yu ZHOU, Yude XU, Haifeng LI, Liang CAO	
Analysis on Vehicle Movement Dynamics Performances of High-speed Railway Transition Curves	190
Xiangguo LI, Musong LI, Chao MA, Liangliang ZHU	
Analysis on the Dynamic Response of Elastic Sleeper on Bridge	191
Miao ZHAI, Ping WANG, Xiaoping CHEN	
Research on Occasional Forces and Displacements of Longitudinal Coupled Ballastless Seamless Turnout on Bridges	191
Juanjuan REN, Xueyi LIU	

路基工程

客运专线跨涵洞桩板结构路基振动特性试验研究	195
苏 谦 白 皓 唐第甲 刘 芳	
遂渝线无砟轨道桩板结构路基现场实车试验研究	200
蒋关鲁 詹永祥 魏永幸 杭红星	
无砟轨道路基级配碎石击实试验研究	206
陈 坚 罗 强	
连续压实技术在高速铁路路基质量检验控制中的应用	210
张家玲 徐光辉 蔡 英	
重力式支挡结构安全评估技术探讨	215
刘昌清 廖清勇 张玉萍	
高速铁路路基压实检测指标探讨	221
曹新文 王银之	
遂渝线无砟轨道桩网结构路基合理桩间距分析	227
肖 宏 高 亮 蒋关鲁	
路基连续压实均匀性控制方法研究	233
张家玲 徐光辉 蔡英	
高速铁路路基动力特性研究综述与展望	239
孔祥辉 蒋关鲁 梁栋 邹祖银	
路堤荷载作用下高强度桩复合地基土中应力计算方法探讨	244
张敏静 罗 强 张 良	
重力式支挡结构动土压力试验分析	245
刘昌清 李世元 刘少飞	

土质路基无砟轨道基床动态特性的研究	246
蒋关鲁 王智猛 孟利吉 孔祥辉	
基于现场试验的桩网复合地基垫层效应分析	247
张 良 罗 强 林 昆 张胜利 刘潇潇 张立祥	
Dynamic Behaviour of Double-row Prestressed Anchor Piles under Earthquake	248
Changqing LIU, Yunhui TAO, Xiang LI	
In Situ Tests on Fatigue Characteristics of Top-mounted Dividable Pile-board Structure Subgrade in High-speed Railway	248
Qian SU, Hao BAI, Xun WANG, Haoran JIANG	
Centrifuge Model Tests on Settlement Controlling of Piled Raft Composite Foundation in High Speed Railway	249
Changdan WANG, Xu WANG, Shunhua ZHOU, Binglong WANG	
Study on Settlement of Railway Embankment on Deep Completely Decomposed Granite Ground with Centrifugal Model Tests	249
Hongbing XIAO, Guanlu JIANG, Jingzhi WANG, Anhong LI	
Numerical Analysis of Settlement of Crushed Stone Grouting Pile With Rigid Roof Bearing Plate Composite Foundation	250
Hongsheng QIU, Jianmei CHEN, Mei LI	
Analysis on Indexes of Sub-grade Quality Detection of Wuguang Special Line for Passenger Train	250
feng ZHANG, zhaoyi XU, zhiyi LI, chao ZHU	
Research on Field Test Technology of CFG Pile Composite Foundation in Deep Soft Soil of High-speed Rail	251
Ming ZHU, Jianlin MA, Feng LI	
STUDY On the Settlement Characteristics of CFG Pile-plate Composite Foundation of High-speed Railway	251
Ming ZHU, Kuangdai LENG, Jianlin MA	
Test Research of Cfg Pile-raft Compositisite Foundation in High-speed Railway	252
Ming ZHU, Yaozong WU, Jianlin MA	

线路工程

基于 GIS 的铁路选线系统智能环境建模方法	255
韩春华 易思蓉 高 华	
200 km/h 区域城际轨道交通线主要设计标准的拟定	261
倪士浩 杨沛敏	
基于 Vague 集的高速铁路环境影响评价	267
丁周旭 李远富 彭 月	
基于模糊重心综合评判的高速铁路速度目标值优选方法研究	271
黄 淑 李远富 徐小斐 廖隽勇	
基于灰色系统理论的铁路客运量预测	275
谢小山 李远富 黄小华	
海南东环线最小曲线半径的探讨	280
虞先溢 李照宇 李远富	
基于客运供求分析估算城市轨道交通线网规模	284
徐小斐 李远富 廖隽勇 黄 淑	
基于最优路径分析的线路初始平面自动生成	289
韩春华 易思蓉 杨 扬	
桥上纵连板式无砟轨道无缝道岔力学特性影响因素分析	290
乔神路 高 亮 曲 村 辛 涛	

其 他

硅酸盐基高速铁路降噪用多孔吸声材料的制备	293
张 晔 楚琬晟 左孔成 易 锦	
铁路客运专线建设项目论证要点分析	299
李照宇	
基于限界技术的地铁隧道内事故疏散方式的研究	306
倪士浩 李 谈	
Testing Study on Inorganic Cohesive Glue.....	311
Shuhua LIU	
Surrounding Rock Mass Quality Evaluation of Xikema Tunnel in High Speed Shanghai-Beijing Railway.....	315
Zhiyi LI, Zhaoyi XU, Feng ZHANG, Xiang CHEN	
Study on Seismic Dynamic Response Rules of Tunnel Portal	315
Jiaxin JIA, Jiamei ZHOU	

Contents

Track Engineering

The Analysis on Characteristics of Track Dynamic Stiffness of Ballastless Turnout of High-speed Railway and Their Influencing Factor	3
<i>Ping WANG, Xiaoping CHEN, Weihua ZHAO</i>	
The Dynamic Analysis of Transition Section of Ballasted and Ballastless Track on High-speed Railway Bridge	9
<i>Guotang ZHAO¹, Yu LIU², Chenghui LI, Youxin WEI</i>	
Discussion about Fine Tuning of Ballastless Track of High-speed Railway	14
<i>Yaobin ZHU</i>	
Unballasted Track System Design on Shaoshan-huadu Section of Wuhan-guangzhou Passenger Special Line	18
<i>Chunxiang TIAN, Wei XIONG</i>	
The Reasonable Stiffness of Ballast Turnout for 250km/h Passenger Dedicated Line	25
<i>Xiaoping CHEN, Ping WANG, Rong CHEN, Sunxi QUAN</i>	
Manufacturing Technology of CRTS II Slab Ballastless Track Using Prestressed Concrete Track Plate	30
<i>Gentian ZHAO</i>	
Research and Application of Track Integral Maintenance Index in Mixed-traffic High Speed Railway	37
<i>Haifeng LI, Yude XU</i>	
Laying Technology about No.18 Ballastless High-speed Turnout in Passenger Special Line	41
<i>Jianming YANG</i>	
Analysis of Affected Factors upon Longitudinal Force Properties for Ballastless Track with Heavy Grade	46
<i>Likang GUO, Peigang LI, Rongshan YANG</i>	
A New Type of Track Plate Filler Material - resin Mortar	53
<i>Chunlei WU, Yang LIU, Xijiang XU</i>	
Comparison and Load Analysis for No.12 Fusion Cast High Manganese Steel Frog and Its Improved Type	57
<i>Yang CAO, Ping WANG, Xiaoping CHEN</i>	
Road Vertical Load Resistance of the Test-bed Longitudinal Study	62
<i>Hongchao MA, Zhen ZENG</i>	
Research on the Layout Method of Resin Bearing Material Arranging Beneath Solid Slab of Resin Supporting Ballastless Track	66
<i>Zhen ZENG, Pingri ZHAO, Kai MA</i>	
The Dynamic Emulation Analysis of 50 kg/m Rail No.12 Meter-standard Gauge Loop Switch	72
<i>Weihua ZHAO, Ping WANG</i>	
Cause and Modification Measures of Longitudinal Crack from Bolt Hole of the PC Sleepers II	76
<i>Chao MA, Xiangguo LI, Gengning ZHANG, Jianqing BU</i>	
Filled Research around the Boss of Single Track Plate	80
<i>Kai MA, Youxin WEI, Rongshan YANG</i>	

Prediction of Wheel/Rail Roiling Noise When a Train Runs on a Slab Track or a Bi-block Track	84
<i>Mengxue JIA, Ping WANG, Xiaoping CHEN</i>	
The Research of Bolted Diameter about Synthesis Sleepers	88
<i>Xiaohua HUANG, Xueyi LIU, Xiaoshan XIE</i>	
Influence of Slab Bastes Cracking on CRTS II Slab Track Performance	93
<i>Xiaojian FU, Ping WANG, Kai MA</i>	
The Mechanical Analysis of Two Circular Holes Slab Track	98
<i>Xin LI, Pingrui ZHAO, Rongshan YANG</i>	
Analysis of Deflection Additional Moment of Ballastless Track on Simply Supported Beam Bridges	102
<i>Peigang LI, Xueyi LIU, Pingrui ZHAO, Rongshan YANG</i>	
Variation Regularity Analysis of Longitudinal Force of CRTS II Slab Track on	
Continuous Girder Bridge under Brake Force	107
<i>Kun LI, Xiaoping CHEN, Ping WANG</i>	
Dynamic Response Analysis of Resin Slab Track under Earthquake Load	113
<i>Weihua WANG, Peigang LI, Rongshan YANG, Hongsong Lin</i>	
Analysis of Factors Influencing Longitudinal Force of CRTS II Ballastless Track on	
Simply Supported Beam Bridge	118
<i>Mengxue JIA, Xiaoping CHEN, Ping WANG</i>	
Analysis of Regularity of Braking Force and Influencing Factors of Welded Turnout Group of	
CRTS II Slab Track on Bridge	124
<i>Bin WANG, Xiaoping CHEN, Ping WANG</i>	
Vertical Dynamics Analysis on Evaluation Standard of Ballastless Track Damping Effect	131
<i>Zeng WU, Peigang LI, Xueyi LIU</i>	
Statistics Analysis of Track Quality Index of New High-speed Railways	138
<i>Wenfeng CAI</i>	
Coupling Dynamic Analysis of High Speed Vehicle-Ballastless Turnout-Bridge System	144
<i>Rong CHEN, Ping WANG, Shunxi QUAN</i>	
Study on Random Vibration Property of Railway Track Structure and	
Relationship between the Property and Train Speed	151
<i>Bin LI, Xueyi LIU</i>	
Optimization of Dynamic Design of Turnout on Bridge in High Speed Railway	156
<i>Rong CHEN, Ping WANG, Shunxi QUAN</i>	
Research on Longitudinal Force Computation Theory and Experiment of the Welded Turnout on the Bridge	163
<i>Rongshan YANG, Xueyi LIU, Ping WANG</i>	
Irregular Polygon Oriented Ballast DEM Simulations	171
<i>Guoqing JING, Lei SHAO, Chenghui LI</i>	
Dynamics Application in the Ballastless Track Design of Dedicated Passenger Lines	178
<i>Chengbiao CAI, Peng XU</i>	
Wavelet Analysis of Ballastless Track Irregularity for Dedicated Passenger Railway Line	179
<i>Zhiping ZENG, Shouhua JIN, Zhiwu YU</i>	
Analysis of the Influence of Relative Position between Turnout and Bridge on	
Coupled Vibration of the Train-Turnout-Bridge	180
<i>Shunxi QUAN, Ping WANG, Rong CHENG</i>	

A General Method for Designing High-speed Railway Transition Curve Algebraic Equations	181
<i>Xiangguo LI, Musong LI, Liangliang ZHU</i>	
Effect of Scant Displacement on Dynamic Characteristics of High-speed Turnout.....	182
<i>Xiaopei CAI, Chenghui LI, Ping WANG, Liang GAO</i>	
The Mechanical Analysis of Ballastless Track with Damaged Cracks under Train Load	183
<i>Hongsong LIN, Peigang LI, Hua YAN, Xueyi LIU</i>	
Research on Braking Force and Displacement of Longitudinal Continuous Ballastless Seamless Turnout on Bridges.....	184
<i>Juanjuan REN, Xueyi LIU</i>	
Optimization Research on Railway Sleeper Types of Ballast Track on Bridge in High-speed Railway.....	185
<i>Liang GAO, Tao XIN, Jianjun QU, Bowen HOU</i>	
Key Technologies and Its Engineering Application of High-speed Railway Turnout Design	186
<i>Ping WANG, Rong CHEN, Xiaoping CHEN</i>	
Research on Method of Rail Asymmetric Silhouette Design	187
<i>Jieling XIAO, Xueyi LIU</i>	
Analysis on Structure and Mechanics Characters of Post-tensioned Prestress Longitudinal Connected Ballastless Track on Subgrade.....	188
<i>Rongshan YANG, Xueyi LIU, Lixin ZHOU, Hua YAN</i>	
The Elastic Modulus Limits of Support Layer in Bi-block Ballastless Track Based on Train Load Effect	189
<i>Pingrui ZHAO, Likang GUO, Yuan ' ai ZHANG, Xueyi LIU</i>	
Testing and Approval Procedures of New Slab Track Systems in Europe.....	189
<i>Dipl. -Ing. Liu Jia/Dr. -Ing. Bernhard Lechner</i>	
The Application of On-line Rail Milling in Rail Maintenance of High-speed Railway.....	190
<i>Yu ZHOU, Yude XU, Haifeng LI, Liang CAO</i>	
Analysis on Vehicle Movement Dynamics Performances of High-speed Railway Transition Curves.....	190
<i>Xiangguo LI, Musong LI, Chao MA, Liangliang ZHU</i>	
Analysis on the Dynamic Response of Elastic Sleeper on Bridge	191
<i>Miao ZHAI, Ping WANG, Xiaoping CHEN</i>	
Research on Occasional Forces and Displacements of Longitudinal Coupled Ballastless Seamless Turnout on Bridges	191
<i>Juanjuan REN, Xueyi LIU</i>	

Subgrade Engineering

Experimental Study on Vibration Characteristics of Pile-board Structure Subgrade Spanning Culvert on Passenger Dedicated Lines	195
<i>Qian SU, Hao BAI, Dijia TANG, Fang LIU</i>	
Study on Train-load Test for Pile-plank Embankment of Ballastless Track in Sui-yu High-speed Railway	200
<i>Guanlu JIANG, Yongxiang ZHAN, Yongxing WEI, Hongxing HANG</i>	
Experimental Study on Compaction Test of Graded Crushed Stone Filling Ballastless Track Railway Subgrade.....	206
<i>Jian CHEN, Qiang LUO</i>	

Application of the Continuous Compaction Technology in the Quality Control and Acceptance Test of the High Speed Railway Subgrade	210
<i>Jialing ZHANG, Guanghui XU, Ying CAI</i>	
Discussion of the Safety Assessment Technique of Gravity Retaining Structure	215
<i>Changqing LIU, Qingyong LIAO, Yuping ZHANG</i>	
Discussion on the Compaction Measurement Index of High-railway Subgrade	221
<i>Xinwen CAO, Yinzhi WANG</i>	
Analysis of the Pile Spacing on Ballastless Track Column-net Structure Embankments in Sui-Yu Railway Line	227
<i>Hong XIAO, Liang GAO, Guanlu JIANG</i>	
Study for the Control Method of the Uniformity of Continuous Compacted Subgrade	233
<i>Jialing ZHANG, Guanghui XU, Ying CAI</i>	
Review and Prospect on Dynamic Characteristics of High-speed Railway Subgrade	239
<i>Xianghui KONG, Guanlu JIANG, Dong LIANG, Zuyin ZOU</i>	
Study of Method Calculating Additional Stress in High-strength Pile Composite Foundation under Embankment Load	244
<i>Minjing ZHANG, Qiang LUO, Liang ZHANG</i>	
Experiment Analyses of Dynamic Earth Pressure for Gravity Retaining Structures	245
<i>Changqing LIU, Shiyuan LI, Shaofei LIU</i>	
Study on Dynamic Characteristics of Soil Subgrade Bed for Ballastless Track	246
<i>Guanlu JIANG, Zhimeng WANG, Liji MENG, Xianghui KONG</i>	
Cushion Effect Analysis of the Pile-net Composite Foundation Based on Field Tests	247
<i>Liang ZHANG, Qiang LUO, Kun LIN, Shengli ZHANG, Xiaoxiao LIU, Lixiang ZHANG</i>	
Dynamic Behaviour of Double-row Prestressed Anchor Piles under Earthquake	248
<i>Changqing LIU, Yunhui TAO, Xiang LI</i>	
In Situ Tests on Fatigue Characteristics of Top-mounted Dividable Pile-board Structure Subgrade in High-speed Railway	248
<i>Qian SU, Hao BAI, Xun WANG, Haoran JIANG</i>	
Centrifuge Model Tests on Settlement Controlling of Piled Raft Composite Foundation in High Speed Railway	249
<i>Changdan WANG, Xu WANG, Shunhua ZHOU, Binglong WANG</i>	
Study on Settlement of Railway Embankment on Deep Completely Decomposed Granite Ground with Centrifugal Model Tests	249
<i>Hongbing XIAO, Guanlu JIANG, Jingzhi WANG, Anhong LI</i>	
Numerical Analysis of Settlement of Crushed Stone Grouting Pile with Rigid Roof Bearing Plate Composite Foundation	250
<i>Hongsheng QIU, Jianmei CHEN, Mei LI</i>	
Analysis on Indexes of Sub-grade Quality Detection of Wuguang Special Line for Passenger Train	250
<i>Feng ZHANG, Zhaoyi XU, Zhiyi LI, Chao ZHU</i>	
Research on Field Test Technology of CFG Pile Composite Foundation in Deep Soft Soil of High-speed Rail	251
<i>Ming ZHU, Jianlin MA, Feng LI</i>	
Study on the Settlement Characteristics of CFG Pile-plate Composite Foundation of High-speed Railway	251
<i>Ming ZHU, Kuangdai LENG, Jianlin MA</i>	
Test Research of CFG Pile-raft Composite Foundation in High-speed Railway	252
<i>Ming ZHU, Yaozong WU, Jianlin MA</i>	

Line Engineering

Modeling Method of GIS-based Railway Location Intelligent Environment	255
<i>Chunhua HAN, Sirong YI, Hua GAO</i>	
Establishment of Major Design Standard for 200km/h Regional Intercity Rail Transit Line	261
<i>Shihao NI, Peimin YANG</i>	
Environmental Impact Assessment of High-speed Railway Based on Vague Set	267
<i>Zhouxu DING, Yuanfu LI, Yue PENG</i>	
Study on Synthetic Optimization of Objective Speed for High-speed Railways on the Fuzzy Gravity Center Judgment.....	271
<i>Shu HUANG, Yuanfu LI, Xiaofei XU, Junyong LIAO</i>	
Prediction of Railway Passenger Traffic Volume Based on Grey System Theory	275
<i>Xiaoshan XIE Yuanfu LI Xiaohua HUANG</i>	
Researches on the Minimum Curve Radius of the East-round Line in Hainan	280
<i>Xianyi YU, Zhaoyu LI, Yuanfu LI</i>	
Estimate Network Scale of Urban Railway Transit Based on Passenger Demand and Supply Analysis	284
<i>Xiaofei XU, Yuanfu LI, Junyong LIAO, Shu HUANG</i>	
A Method of Automatically Proposing Railway Initial Horizontal Alignment Based on Optimal Route Analysis	289
<i>Chunhua HAN, Sirong YI, Yang YANG</i>	
Analysis of Affected Factors on Mechanical Properties for Longitudinal Connected Ballastless Welded Turnout on Bridge	290
<i>Shenlu QIAO, Liang GAO, Cun QU, Tao XIN</i>	

Others

Preparation of Silicate-based Porous Sound-absorbing Material Used for Noise Reduction in High-speed Railway	293
<i>Ye ZHANG, Longsheng CHU, Kongcheng ZUO, Jin YI</i>	
Analysis and Evaluation on Construction Project for CR's PDLs.....	299
<i>Zhaoyu LI</i>	
Study of Accident Evacuation Method in Metro Tunnel Based on Metro-gauges	306
<i>Shihao NI, Tan LI</i>	
Testing Study on Inorganic Cohesive Glue	311
<i>Shuhua LIU</i>	
Surrounding Rock Mass Quality Evaluation of Xikema Tunnel in High Speed Shanghai-Beijing Railway	315
<i>Zhiyi LI, Zhaoyi XU, Feng ZHANG, Xiang CHEN</i>	
Study on Seismic Dynamic Response Rules of Tunnel Portal	315
<i>Jiixin JIA, Jiamei ZHOU</i>	

PART ONE

Track Engineering

轨道工程

